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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIII 

z sesji Rady Gminy Siekierczyn odbytej 26 czerwca 2018 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Siekierczyn 

 Obradom sesji przewodniczył Andrzej Kuźniar - Przewodniczący Rady Gminy Siekierczyn. 

Protokołowała Ewa Rozińska - Inspektor w Urzędzie Gminy Siekierczyn. 

 

Czas trwania sesji: od godz. 16:00 do godz. 20:00. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Obecni na sesji: 

• Radni: ustawowy skład Rady Gminy Siekierczyn: 15 radnych. 

• Liczba radnych obecnych na sesji: 13 radnych. 

• Zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kuźniar otworzył obrady XLIII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy, po czym przywitał radnych oraz wszystkich zaproszonych gości. 

 Przewodniczący stwierdził, że w obradach sesji bierze udział 13 radnych. Lista obecności 

radnych w załączeniu do protokołu. Radni: Damian Pisarski i Piotr Kret nieobecni na sesji. Rada 

Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.  

W sesji udział wzięli zaproszeni goście: Wójt Gminy – Janusz Niekrasz, Skarbnik Gminy – Teresa 

Hauzer, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Lubaniu – Katarzyna Hudyma, radny Rady 

Powiatu Lubańskiego – Stanisław Śnieżyk oraz sołtysi: sołectwa Wesołówka – Zofia Kruczyk, 

sołectwa Rudzica – Piotr Kołodziejczyk - lista obecności gości w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że radni o terminie posiedzenia zostali 

poinformowani pisemnie. Projekty uchwał i inne niezbędne materiały przesłano radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Zapytał czy ktoś z radnych lub gości zgłasza wnioski do porządku obrad 

XLIII sesji. 

Wójt Gminy Janusz Niekrasz zgłosił wniosek, aby do porządku obrad sesji w pkt 5 wprowadzić 
kolejny projekt uchwały w brzmieniu „ustalenia dopłat do ceny wody oraz odprowadzanych 

ścieków na terenie gminy Siekierczyn” - druk nr 266. Wójt Gminy poinformował radnych, że w 

dniu 21 czerwca br. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie wydało decyzję zatwierdzjącą 
taryfę dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odrowadzania ścieków na terenie gminy 

Siekierczyn na okres 3 lat. Decyzja po upływie 14 dni od dnia jej dostarczenia stanie się ostateczna. 

Po dokładnej analizie, biorąc pod uwagę sytuację materialną mieszkańców gminy zasadnym jest, 

aby ustalić dopłatę do 1 m
3
 wody i 1 m

3 ścieków Aby nie zwoływać sesji nadzwyczajnej proponuję, 
aby podjąć uchwałę w przedmiotowej sprawie na dzisiejszej sesji. 

Radny Tadeusz Kaśków zaproponował, aby rozważyć zwołanie sesji nadzwyczajnej uzasadniając to 

tym, że radni mieliby więcej czasu na zapoznanie się z tematem.  

 Przewodniczący poddał pod głosowanie w pierwszej kolejności wniosek Wójta Gminy. 

Radni w głosowaniu jawnym przy 7 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymał się” 

przyjęli  wniosek Wójta.  

Porządek obrad XLIII sesji Rady Gminy po wprowadzeniu zmian przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie, przywitanie uczestników i stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

3. Bezrobocie w gminie Siekierczyn w roku 2017 i w pierwszym kawartale roku 2018. 

4. Problem wymiany kotłów CO na ekologiczne w gospodarstwach domowych.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 2 wyodrębnionych 

  obszarów położonych w obrębie Siekierczyn, w gminie Siekierczyn – druk nr 261, 
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 2) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

  Gminy Siekierczyn – druk nr 266, 

 3) zmiany budżetu gminy Siekierczyn na rok 2018 – druk nr 258; 

 4) zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028 – 

  druk nr 259; 

 5) wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Siekierczyn – druk nr 260, 

 6) zniesienia formy ochrony przyrody drzew uznanych za pomniki przyrody - druk nr 262, 

 7) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej - druk nr 263, 

 8) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Zaręba – druk 

  nr 264, 

 9)) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Wyręba – druk 

  nr 265, 

 10) ustalenia dopłat do ceny wody oraz odprowadzonych ścieków na terenie gminy Siekierczyn 

  – druk nr 266.. 

6. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi. 

7. Informacja Wójta Gminy Siekierczyn o pracy między sesjami. 

8.  Informacja o pracy Rady Powiatu Lubańskiego między sesjami. 

9. Wnioski, oświadczenia, komunikaty i wolne głosy. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 2.  Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

  Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy są uwagi do protokołu z obrad XLII sesji Rady 

Gminy. Uwag nie zgłoszono. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli wyżej wymieniony 

protokół.  

 

Ad. 3. Bezrobocie w gminie Siekierczyn w roku 2017 i w pierwszym kawartale roku 2018. 

 W punkcie tym głosu udzielono Katarzynie Hudyma - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

w Lubaniu., która omówiła temat. Informacja w załączeniu do protokołu.  

Komisja Społeczna nie wniosła żadnych uwag do przedstawionej informacji.  

W dalszej części obrad tego punktu radni zadawali pytania, na które pani dyrektor udzielała 

odpowiedzi.  

 

Ad. 4. Problem wymiany kotłów CO na ekologiczne w gospodarstwach domowych.  

 W punkcie tym, głosu udzielono Wójtowi Gminy, który zrelacjonował temat. Powiedział, że 

aby zlikwidować smog potrzebne są pieniądze. Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu w miesiącu marcu 2017 r. wprowadził Program 

Priorytetowy pn. Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa dolnośląskiego” - Wymiana 

Pieców. Celem programu było zmniejszenie ilości zanieczyszczeń trafiających do powietrza  

pochodzących z procesu spalania paliw stałych w budynkach mieszkalnych, tj. w domowych 

piecach, paleniskach  oraz lokalnych kotłowniach. „Program” obejmował swoim zakresem 

likwidację kotłów starej generacji oraz zakup i montaż nowych, przyjaznych środowisku, źródeł 

ciepła. Następnie omówił zasady dofinansowania, które udzielano w formie pożyczki 

z możliwością umorzenia do 50 %.  Program skierowany był głównie do jednostek samorządu 

terytorialnego lub ich związków z terenu województwa dolnośląskiego. Z dniem 1 czerwca br. 

Zarząd Wojewódzkiego Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na 

swoim posiedzeniu podjął decyzję o zakończeniu naboru wniosków w ramach przedmiotowego 

prgramu. Obecnie trwają przygotowania NFOŚiGW oraz wojewódzkich funduszy ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej do wprowadzenia ogólnopolskiego programu dotyczącego 

poprawy efektywności energetycznej i zmniejszenia pyłów i innych zanieczyszczeń do atmosfery 

przez istniejące lub nowo budowane jednorodzinne budynki mieszkalne. Gmina Siekierczyn nic 

w tym kierunku nie robiła, bo nie ma na to funduszy.  

Radny Stanisław Matyjaszkiewicz powiedział, że powietrze w naszej gminie jest zanieczyszczone, 

i dlatego musimy coś w tym kierunku robić. Mieszkańcy gminy są tym tematem zainteresowani. 
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Chętnie by skorzystali z dofinansowania. Sąsiednie gminy przystąpiły do programu. Nasza gmina 

nie podjęła się tego zadania. Uważa, że należy podjąć uchwałę, która zobowiąze kolejną radę do 

zajęcia się tym problemem. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Tadeusz Słabicki poinformował radnych, że komisja  

zajmowałała się tym tematem na swoim posiedzeniu. Komisja stwierdziła, że program ten dobry 

był dla bogatych gmin. Nasza Gmina taka nie jest. Na pewno nowa rada będzie musiała zająć się 
tym tematem. Naszym zadaniem jest dotrzeć do ludzi i zwrócić uwagę na to czym palą w piecach. 

Nawet ekologiczny piec może zatruwać powietrze. 

Radna Joanna Wilczyńska-Doliba powiedział, że problem czystego powietrza w naszej gminie jest 

bardzo ważnym problemem, ale uważa, że równie ważnym problemem do rozwiąazania jest 

kanalizacja w Wesołówce, Pisaczowie i Ponikowie. Może ludziom pomóc w budowie szamb w tych 

miejscowościach?  

Radny Zbigniew Szkrabko powiedział, że wszyscy mają rację. Trzeba do tego tematu podejść 
racjonalnie. Należy poczekać na nowy program. Teraz naciskają te osoby, które mają w tym interes, 

których na taki wydatek stać. 
Radny S. Matyjaszkiewicz zadeklarował, że na następną sesję złoży projekt uchwały w tej sprawie. 

Przyszła rada będzie musiała zmierzyć się z tym z tym problemem. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 2 wyodrębnionych 

  obszarów położonych w obrębie Siekierczyn, w gminie Siekierczyn – druk nr 261, 

 W punkcie tym głosu udzielono Wójtowi Gminy, który omówił projekt uchwały zawarty 

w druku nr 261. 

 Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. Opinia 

w załączeniu do protokou.  

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Po czym poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 261, tj. uchwałę Nr XLIII/256/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 2 wyodrębnionych obszarów położonych 

w obrębie Siekierczyn, w gminie Siekierczyn. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  2) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

   przestrzennego Gminy Siekierczyn – druk nr 266, 

 W punkcie tym głosu udzielono Wójtowi Gminy, który omówił projekt uchwały zawarty 

w druku nr 266. Zwrócił uwagę, aby w tytule uchwały dopisać następujące słowa: „dla 

wyodrębnionego obszaru”. 

 Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. Opinia 

w załączeniu do protokou.  

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Po czym poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

  Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 266, tj. uchwałę Nr XLIII/257/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Siekierczyn 

dla wyodrębnionego obszaru. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  3) zmiany budżetu gminy Siekierczyn na rok 2018 – druk nr 258; 

  4) zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028 

   - druk nr 259; 
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 Projekty uchwał zawarte w druku nr 258 wraz z autopoprawką oraz w druku nr 259 w 

imieniu Wójta Gminy omówiła Teresa Hauzer - Skarbnik Gminy Siekierczyn. 

 Komisja Prawno-Finansowa powyższe projekty uchwał pozytywnie zaopiniowała. Opinie 

w załączeniu do protokołu. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Po czym poddał 

pod głosowanie projekty uchwał w przedmiotowych sprawach.  

 Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 258, tj. uchwałę Nr XLIII/258/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie zmian budżetu 

gminy Siekierczyn na rok 2018. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
  Następnie radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę 
zawartą w druku nr 259, tj. uchwałę Nr XLIII/259/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  5) wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Siekierczyn – druk nr 260, 

 Projekt uchwały zawarty w druku nr 260 omówił Przewodniczący Rady Gminy Siekierczyn 

– Andrzej Kużniar. Wyjaśnił radnym, iż 19 lipca br. weszło w życie rozporządzenie Rady Ministrów 

z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. z 2018 r. 

poz. 936), które zawiera tabele stanowisk i wynagrodzeń pracowników samorządowych 

zatrudnionych na podstawie wyboru, powołania i umowy o pracę obowiązujące do dnia 30 czerwca 

2018 r. oraz nowe stawki obniżone od dnia 1 lipca 2018 r. dla niektórych stanowisk. Obniżka ta 

w wymiarze 20 % obejmuje maksymalne wynagrodzenia zasadnicze osób zatrudnionych na 

podstawie wyboru i powołania, tj. wójtów, burmistrzów, prezydentów i ich zastępców oraz 

starostów i marszałków, wicestarostów, wicemarszałków oraz członków zarządów powiatów 

i województw. W związku z powyższym, należy dostosować składniki wynagrodzenia do 

obowiązujących stawek. 

Radny S. Matyjaszkiewicz zgłosił wniosek aby w przedstawionym projekcie uchwały w  § 1 ust 1 

ppkt 1), 2), 3) i 4) nanieść następujące poprawki: 

1) wynagrodzenie zasadnicze – 4 700,00 zł, 

2) dodatek za wieloletnią pracę – 940,00 zł, 

3) dodatek funkcjyjny – 1 750,00 zł, 

4) dodatek specjalny w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 

1 290,00 zł.  

Po zmianach wynagrodzenie będzie wynosiło: 8 680,00 zł brutto. 

Radna J. Wilczyńska-Doliba powiedziała, że przy takiej odpowiedzialności jaką ma wójt nikt nie 

chciałby pracować za wynagrodzenie jakie proponuje radny S. Matyjaszkiewicz. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Po czym poddał 

pod głosowanie w pierwszej kolejności wniosek radnego S. Matyjaszkiewicza, który w głosowaniu 

jawnym przy 4 głosach „za”, 7 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymał się” został odrzucony. 

  Nastepnie radni w głosowaniu jawnym przy 7 głosach "za", 4 głosach "przeciw" i 2 głosach 

"wstrzymał się" podjęli uchwałę zawartą w druku nr 260, tj. uchwałę Nr XLIII/260/18 Rady Gminy 

Siekierczyn w sprawie wynagrodzenia miesięcznego Wójta Gminy Siekierczyn. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  6) zniesienia formy ochrony przyrody drzew uznanych za pomniki przyrody - druk nr 262, 

 Projekt uchwały zawarty w druku nr 262 omówił Wójt Gminy Janusz Niekrasz. 

 Komisja Gospodarcza projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała. Opinia w załączeniu do 

 protokołu. 
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 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Na sali 

obecnych jest 13 radnych. Po czym poddał pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

  Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 262, tj. uchwałę Nr XLIII/261/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie zniesienia formy 

ochrony przyrody drzew uznanych za pomniki przyrody, która stanowi załącznik do niniejszej 

uchwały. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  7) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej - druk nr 263, 

  Projekt uchwały zawarty w druku nr 263 omówił Wójt Gminy.  

  Komisja Gospodarcza projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała. Opinia w załączeniu do 

protokołu. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Na sali 

obecnych jest 13 radnych. Po czym poddał pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

  Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 263, tj. uchwałę Nr XLIII/262/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej, która stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  8) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Zaręba 

   – druk nr 264, 

  Projekt uchwały zawarty w druku nr 264 omówił Wójt Gminy.  

  Komisja Gospodarcza projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała. Opinia w załączeniu do 

protokołu. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Na sali 

obecnych jest 13 radnych. Po czym poddał pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

  Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 264, tj. uchwałę Nr XLIII/263/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Zaręba, która stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  9) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Wyręba 

    – druk nr 265. 

  Projekt uchwały zawarty w druku nr 265 omówił Wójt Gminy.  

  Komisja Gospodarcza projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała. Opinia w załączeniu do 

protokołu. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych. Na sali 

obecnych jest 13 radnych. Po czym poddał pod głosowanie projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

  Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 głosów „za”) podjęli uchwałę zawartą 
w druku nr 265, tj. uchwałę Nr XLIII/264/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Wyręba, która stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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  10) ustalenia dopłat do ceny wody oraz odprowadzonych ścieków na terenie gminy 

    Siekierczyn – druk nr 267.. 

 Projekt uchwały zawarty w druku nr 267 omówił Wójt Gminy – Janusz Niekrasz. 

Poinformował radnych iż w dniu 21 czerwca 2018 r. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie wydało decyzję zatwierdzającą taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Siekierczyn na okres 3 lat. Biorąc pod uwagę sytuację 
materialną mieszkańców proponuje się dla odbiorców indywidualnych  dopłatę w kwocie 0,25 zł za 

każdy 1m
3
 wody i 1,60 zł za każdy 1m

3
 ścieków. 

Wójt Gminy powiedział, aby  radni wzięli pod uwagę fakt, że jeszcze spłacamy kredyty, które były 

zaciągnięte na budowę sieci kanalizacyjnej i oczyszczalni ścieków w Rudzicy. Ponadto sieć 
wodociągowa jest już stara, ma 25 lat i trzeba ją remontować oraz wymieniać wodomierze, 

hydranty i zasuwy.  

Radny S. Matyjaszkiewicz powiedział, ża zawsze mieliśmy nadwyżkę za pobór wody. Dlaczego nie 

wymienialiśmy wodomierzy i hydrantów. Proponuje, aby zwiększyć kwotę dopłaty w kwocie 

0,50 zł za za każdy 1m
3
 wody i 2,00 zł za każdy 1m

3
 ścieków. 

Na sali rozpoczęła się dyskusja, w której każdy radny miał coś do powiedzenia. Radny 

S. Matyjaszkiewicz zgłosił wniosek formalny, aby zamknąć dyskusję i przejść do głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy A. Kuźniar poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

S. Matyjaszkiewicza o zamknięcie dyskusji.  

Radni w głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” przyjęli wniosek  radnego.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego 

S. Matyjaszkiewicza dot. zwiększenia kwoty dopłaty dla indywidualnych odbiorców w kwocie 

0,50 zł za za każdy 1m
3
 wody i 2,00 zł za każdy 1m

3
 ścieków. 

Radni w głosowaniu jawnym przy 5 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymał się” 

wniosek radnego S. Matyjaszkiewicza przyjęli. 
 W dalszej cżęści obrad Przewodniczący Rady Gminy A. Kuźniar poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zawarty w druku nr 266 z uwzględnieniem wniosku radnego S. Matyjaśzkiewicza.  

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 13 radnych.  

  Radni w głosowaniu jawnym przy 6 głosach "za", 2 głosach "przeciw" i 5 głosach 

"wstrzymał się" podjęli uchwałę zawartą w druku nr 267, tj. uchwałę Nr XLIII/265/18 Rady Gminy 

Siekierczyn w sprawie ustalenia dopłat do ceny wody oraz odprowadzanych ścieków na terenie 

gminy Siekierczyn, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie między sesjami i na obecnej sesji 

nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

 

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy Siekierczyn o pracy między sesjami. 

 Wójt Gminy złożył ustną informację na temat działalności między sesjami informując, 

iż w tym okresie  

• przystąpiono do remontu kotłowni w Osiedlowym Domu Kultury w Siekierczynie w Zarębie 

(wymiana instalacji i pieca CO na gazowe), 

• w miesiacu czerwcu odbyły się dwie imprezy: w Siekierczynie – „Bieg po Siekierkę” 

i w Zarębie - „Odkrywamy tajemnice Rudzicy (Pfaffendorf)”, 

• uczestniczył w konferencji w Czechach na temat budowy trasy rowerowej. 

Na koniec swojego wystąpienia poinformował wszystkich zebranych, że nie będzie kandydował na 

wójta na następną kadencję. 

 

Ad. 8. Informacja o pracy Rady Powiatu Lubańskiego między sesjami. 

 Radny Powiatu Lubańskiego Stanisław Śnieżyk złożył informację z pracy Rady Powiatu 

Lubańskiego.  
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Ad. 9. Wnioski, oświadczenia, komunikaty i wolne głosy. 

Radna Ewa Marcinów: zapytała, czy będzie przeprowadzony remont klatki schodowej w zameczku 

w Zarębie na ulicy Bazaltowej?; zwróciła uwagę, że budynek po pani Tracz w Zarębie grozi 

zawaleniem, trzeba go zabezpieczyć; na ul. Zielonej w Zarębie otwarty jest szlaban przy wjeździe 

na wysypisko. 

Pani Zofia Kruczyk – sołtys sołectwa Wesołówki prosi o przegląd boiska w Wesołówce oraz 

o wycięcie kraków przy wyjazdach z Wesołówki w kierunku Zaręby,  oznakować skrzyżowanie 

z Wesołówki do Pisarzowic. 

Pan Piotr Kołodziejczyk – zapytał Wójta na jaką pomoc może liczyć sołectwo od Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Siekierczynie; zapytał gdzie zgłaszać martwe zwierzęta leśne na 

posesjach? oraz prosi o naprawę urządzeń na placu zabaw  i na boisku w Rudzicy.  

Pan Mieczysław Kutrowski – prezes LZS Zaręba prosi o wymiane siatek na boisku Orlik w Zarębie. 

Radny S. Matyjaszkiewicz – prosi o skontaktowanie się z właścicielem budynku po byłej świniarni 

w Zarębie, aby go zabezpieczył. 

Radny Tadeusz Słabicki – poinformował zebranych, że sołectwo Rudzica organizowało festyn na 

boisku. W związku z tym, zwrócono się do dyrektora GOKiS–u w Siekierczynie o pomoc w 

zakresie nagłośnienia i otrzymali odpowiedź odmowną. Uważa, że GOKiS powinien prowadzić 
działalność we wszystkich miejscowościach gminy a nie tylko w Siekierczynie i w Zarębie.  

Odpowiedzi na powyższe udzielił Wójt Gminy: 

- odn. radnej E. Marcinów – dot. remontu klatki schodowej w zameczku – remont mieszkania  robi 

 na własny koszt rodzina, która otrzymała tam mieszkanie; odn. Budybku po pani Tracz – nie 

 wiadomo kto jest włascicielem tego budynku; szlaban zostanie zamknięty; 

- odn. pani Z. Kruczyk – boisko i plac zabaw -  zostanie zrobiony przegląd; odn. oznakowania 

 skrzyżowania z Wesołówki do Pisarzowic -  wyślę w tej sprawie pismo do zarządcy drogi; 

- odn. pana P. Kołodziejczyka – dot. pomocy Domu Kultury przy organizacji imprez 

 w poszczególnych miejscowościach w gminie – pracownicy GOKiS-u mają obowiązek 

 uczestniczyć w tego typu imprezach. Jednak wcześniej należy to uzgodnić; zwierzęta należy 

 zgłosić do Urzędu Gminy; 

- odn. M. Kutrowskiego – siatki na boisku zostaną wymiennione; 

-  odn.radnego S. Matyjaszkiewicza – budynek ma właściciela,my nie mamy z nim kontaktu.  

 Następnie głosu udzielono radnemu Zbigniewowi Szkrabko, który poinformował zebranych, że w 

internecie któryś z radnych naszej gminy umieszcza wpisy obrażające Wójta i niektórych radnych.  

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że kolejna XLIV sesja 

odbędzie się w miesiącu sierpniu 2018 r. Porządek obrad sesji wg planu pracy Rady Gminy na 2018 

rok.  

 

Ad. 8. Zamknięcie obrad sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 

udział w obradach sesji, a następnie zamknął obrady XLIII sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: Ewa Rozińska 

 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

         Andrzej Kuźniar 

 

Protokół zatwierdzony na XLIV sesji Rady Gminy Siekierczyn w dniu 28 sierpnia 2018 r.  


